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1. Kokouksen avaaminen  

      Avataan kokous ajassa 16:15.  

 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

     Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

3. Kokouksen pöytäkirjantarkastajien valinta 

      Valitaan pöytäkirjantarkastajiksi Lumi Indrelite ja Topias Hyytiäinen.  

 

4. Kokouksen esityslistan hyväksyminen 

            Hyväksytään esityslista sellaisenaan. 

 
5. Ilmoitusasiat, posti ja palaute 

Man@gerilta oli tullut kutsu heidän 57. vuosijuhlilleen. Johto ry kiittää kutsusta ja 

päätämme edustajat vuosijuhlille myöhemmin kohdassa 14. 

 

Staabi ry:ltä oli tullut hallitustervehdys. Kiitämme Staabi ry:tä tervehdyksestä.  

 
6. Talous 

a. Taloustilanne 

Talousvastaavalla ei ole vielä käyttötunnuksia pankilta, mutta asia on hoidossa ja tunnukset 

tulevat pian.  

b.  Laskut ja korvaukset 

Ei laskuja tai korvauksia.  

 

c. YKA- ainejärjestötuki 

YKA:lta on haettu viimeksi ainejärjestötukea vuonna 2022, kun YKA oli osa 

Johtajuusymposiumia. Talousvastaava Anni Hasu kartoittaa mahdollisuutta hakea 

ainejärjestötukea yhdessä kansainvälisyysvastaavan kanssa tänä vuonna uudestaan, 

uudistaen samalla yhteistyösopimuspohjaa. 

 



7. Sähköiset päätökset 

Ei sähkösiä päätöksiä.  

 

8. Viestintä  

Hallitusesittely Instagramissa on käynnissä ensi viikolla 3.–10. helmikuuta. Hallituksen 

kuvat on päivitetty myös Johdon nettisivuille. 

 
Johdon Instagramiin on myös laadittu kokoustiivistelmiä kokousten päätteeksi, ja tästä on 

tullut hyvää palautetta jäsenistöltä. Viestintävastaava Parawee Chuenjit pyrkii laatimaan 

joka kokouksen päätteeksi kokoustiivistelmiä jatkossa avoimuuden lisäämiseksi. 

 
Viestintävastaava on myös ottanut yhteyttä Shellitiin, sillä Johdolla on ollut ongelmia 

sähköpostien lähettämisessä ja Shellit pyrkii selvittämään tilannetta. 

 

9. Edunvalvonta  

a. Kampuskehitystyöryhmä  

Koulutuspoliittinen vastaava Roosa Pajunen osallistui kampuskehitystyöryhmän 

kokoukseen ensimmäistä kerta ja vei opiskelijoiden tervehdykset henkilökunnille. 

 

b. Kollegio 2/2025  

Seuraava kollegio järjestetään 17.2. Hervannan kampuksella tilassa Konehuone flippaustila 

K1703. Koulutuspoliittinen vastaava Roosa Pajunen pyrkii kutsumaan myös paikalle 

tiedekuntamme dekaanin Antti Lönnqvistin ja opintopäällikön Heli-Maija Tontin.  

 

c. Dekaanilounas ja koulutuksen ohjausryhmä  

Johto on saanut dekaanilounaskutsun, ja halukkaaksi ilmoittautui Roosa Pajunen. Tämän 

vuoden koulutuksen ohjausryhmä järjestetään maaliskuussa. 

 

10. Kansainvälisyys  

 Vuoden ensimmäinen kansainvälisyystapahtuma järjestettiin 28. tammikuuta 2025. 

Tapahtumaan ilmoittautuneita 40 henkilöä ja paikalle ilmestyi 30 henkilöä.  Tapahtuma oli 

onnistunut.  

 

a. KV-sitsit   



KV-sitsit järjestetään 6.3.2025. Teemana on mökki ja olympialaiset. Jatkopaikkana toimii 

maaliskuun haalaribileet. Tapahtuma eventit julkaistaan ensi viikolla.  

 
Topias Hyytiäinen esittää, että varataan Laulumajan hintaan 570 €.  Hyväksytään ehdotus.   
 
Topias Hyytiäinen ehdottaa, että tilataan haalarimerkit 200 kpl hintaan 200 €. Hyväksytään 
ehdotus.  
 
Topias Hyytiäinen ehdottaa, että budjetoidaan juomia ja ruokaa sitseille hintaan 1020 €. 
Hyväksytään ehdotus. ¨ 
 
Topias Hyytiäinen ehdottaa, että budjetoidaan koristeita sitseille hintaan 50 €. Hyväksytään 
ehdotus.  

 

b. Kansainvälisyystuki  

Kansainvälisyystukia haetaan TREY:ltä. 

 

 

11. Yhteisöllisyys  

a.  Hallitussitsit 

Järjestely sujuu hyvin ja toastit on löydetty sitseille.  

 

b. Helmikuun opintopaja  

Opintopajaa kokeillaan yhdistettäväksi 17.2. kollegioiden kanssa ensimmäistä kertaa 

Hervannassa. Tapahtuma julkaistaan mahdollisimman pian. TEK:ltä haetaan sponsorointia 

opintopajaan. 

 

c.) Oikia sponsorina  

      Oikia olisi halukas tekemään yhteistyötä näkyvyyttä vastaan. Yhteisöllisyysvastaava  

      kartoittaa mahdollisuutta tehdä yhteistyötä esimerkiksi kv-sitseihin. 

 

 

12. Johtajuussymposium  

Johtajuussymposiumista ei ole uutta tiedotettavaa.  

 

13. Toimiston muutto  



Johto ry:n toimisto muuttaa ensi viikolla 5.2.2025 uuteen tilaan päätalolle. Tiedotamme heti, 

kun muutto on tehty ja kun pääsemme tilalle. Johdon toimiston varausmahdollisuudet 

saattavat poistua kokonaan uuden tilan vuoksi. 

 

14. Vuosijuhlien edustajat ja kulukorvausten budjetointi  

a. Boomi ry:n 57. vuosijuhlat   

Parawee Chuenjit ja Topias Hyytiäinen lähtevät edustamaan Johto ry:tä Boomin 

vuosijuhlille. Johto ry korvaa juhlakortista puolet. Anni Hasu esittää, että budjetoidaan 20 € 

lahjaan. Hyväksytään ehdotus.  

 

b.  Tietojohtajakilta Man@gerin 25. vuosijuhlat  

Julia Seppälä ilmoittautui kiinnostuneeksi edustamaan Johto ry:tä vuosijuhlille. Pohditaan 

muita ehdokkaita myöhemmin.  

 

15. Muut esille tulevat asiat 

Keskustelimme mm. Urbanumin jäsenyyden mahdollisuuksista. Puheenjohtaja Julia Seppälä 

sekä varapuheenjohtaja ja koulutuspoliittinen vastaava Roosa Pajunen ottavat yhteyttä 

Urbanumiin. Lisäksi keskustelimme Johto ry:n paidoista ja Johdon uusien haalarimerkkien 

ideoinnista. 

 

16. Seuraavan kokouksen ajankohta 

           Seuraavan kokouksen ajankohta päätetään myöhemmin.  

 

17.  Kokouksen päättäminen 

            Päätetään kokous ajassa 17:19. 

 

 

 

 

Virallista allekirjoitettua pöytäkirjaa säilytetään Johto ry:n sähköisessä arkistossa. 



 

 

Pöytäkirjan vakuudeksi,  

 
 
 
_____________________________  ______________________________ 
  
  Julia Seppälä, puheenjohtaja                   Parawee Chuenjit, sihteeri 
 
 
_____________________________  ______________________________ 
  
Lumi Indrelite, pöytäkirjantarkastaja        Topias Hyytiäinen, pöytäkirjantarkastaja 
 
 
 
 


